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ZAPISNIK 
 

sa 3. sjednice Odbora za rad, zdravstvo i socijalna pitanja održane 28. studenog 2023. godine 
u 17,00 sati. 
 
Prisutni članovi: Ivana Škopac, Bruna Gobo, Alda Miletić članica. 
Odsutni članovi: Vesna Pamić 
  
Ostali prisutni: Borjan Batagelj, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti Grada 
Labina, Loreta Blašković kao zapisničarka 
 
 
Dnevni red sjednice: 

1. Razmatranje prijedloga Proračuna Grada Labina za 2024. godinu i projekcije za 
2025. i 2026. godinu 

2. Razmatranje prijedloga Socijalnog programa Grada Labina za 2024. godinu sa 
projekcijom za 2025. i 2026. godinu 

 3.   Razno 
 
AD.1.  
 
Ivana Škopac, predsjednica Odbora za rad, zdravstvo i socijalna pitanja pozdravila je sve 
prisutne i predala je riječ pročelniku Upravnog odjela za društvene djelatnosti Grada Labina 
Borjanu Batagelju kako bi članove Odbora upoznao sa točkama dnevnog reda.  
Borjan Batagelj ukratko je obrazložio prijedlog proračuna za novu ustanovu Dom za starije 
osobe Labin koja je proračunski korisnik Grada Labina. 
Potom je članove Odbora upoznao sa nabavkom mamografskog uređaja koji je instaliran u 
Istarskim Domovima zdravlja – Ispostava Labin. Troškovi koji su se odnosili na putne troškove 
odlaska na mamografske preglede, više neće biti potrebni. 
Ostali troškovi koji se odnose na prevenciju bolesti i promociju zdravlja i dalje se odnose na 
rad logopeda koji su zasad još uvijek vanjski suradnici. Količina zahtjeva roditelja i uputnica da 
djeca idu kod logopeda premašuje ono što sadašnja logopedica može sa ograničenim radnim 
vremenom za Labin ispuniti. Postoje dva smjera u koje se planira ići: ili kroz organizaciju putem 
udruga zaposliti logopeda što je malo vjerojatno s obzirom da logopeda nema na tržištu rada, 
a druga mogućnost je da smo se oslobodili troškova odlaska na mamografske preglede pa da 
se ti troškovi preusmjere na putne troškove logopedskih pregleda u druge gradove Pulu ili 
Rijeku. 
Borjan Batagelj nadalje je iznio planove za Hitnu medicinsku pomoć – financiranje 
nadstandarda HMP za povećane troškove redovnog poslovanja i udjela u plaćama. Sredstva 



namijenjena za tu svrhu u potpunosti će se podmiriti iz sredstava turističke pristojbe. U 2023. 
godini, Grad Labin je sa drugim Općinama sufinancirao dio obnove zgrade HMP – fasadu i 
uredio neke prostorije. Također nova stavka u Proračunu 2023. godine koja se nastavlja i u 
idućoj godini je sufinanciranje smještaja zdravstvenih djelatnika kako bi se osigurao potreban 
kadar u našim zdravstvenim ustanovama. 
Također članove Odbora upoznao je da Nastavni zavod HMP ima u planu izgraditi objekte 
HMP u 7 istarskih gradova. U Labinu je to predviđeno u naselju Vinež na terenu kraj kojeg se 
planira izgradnja novog dječjeg vrtića. 
Ivana Škopac izražava sumnju da li je pogođena lokacija nove HMP s obzirom da je u 
neposrednom susjedstvu planiran vrtić te da će djeca stalno slušati zvukove sirena. Predlaže 
da se pokuša izvidjeti da li postoji neka druga lokacija za izgradnju HMP. 
Borjan Batagelj odgovara da HMP treba teren uz cestu, gradsko zemljište s mogućnosti 
gradnje, a taj projekt je prezentiran nakon što je već u planskoj dokumentaciji grada predviđen 
dječji vrtić.  
 
 AD.2. 
 
Borjan Batagelj prezentira prijedlog Socijalnog programa Grada Labina za 2024. godinu sa 
projekcijom za 2025. i 2026. godinu. Prijedlogom Socijalnog programa obuhvaćen je nešto 
manji broj ukupnih korisnika, ali su povećani režijski troškovi pa se to izbalansiralo.  
Vezano za Klubove umirovljenika najavljuje da bi ih se pokušalo revitalizirati i popuniti sa novim 
korisnicima koji bi tamo provodili slobodno vrijeme. 
Ivana Škopac pohvaljuje program, sredstva su realno raspoređena, naglašava da bi se mogli 
povezati sa Udrugom Labin zdravi grad i privući žene na kreativne radionice koje bi se 
održavale u Klubovima umirovljenika. Postoje projekti koje udruga bez Grada ne može sama 
prijavljivati pa je to pohvalno ako bi zajedno to mogli izrealizirati. 
Alda Miletić smatra da je kroz Socijalni program sve pokriveno, kada se i pojavi neki problem, 
nema čekanja i sve se brzo rješava. Labin je mali grad i odmah kada se uoči neka pojava koja 
nije standardna, sve se promptno rješava. 
 
 

ZAKLJUČAK 
 
1.Članovi Odbora za rad, zdravstvo i socijalna pitanja jednoglasno su prihvatili prijedlog 
Proračuna Grada Labina za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 
2. Jednoglasno je prihvaćen prijedlog Socijalnog programa Grada Labina za 2024. godinu sa 
projekcijom za 2025. i 2026. godinu. 
 
Završeno u 17,40 sati. 
                                                                                   
 

                                                                                    PREDSJEDNICA ODBORA 
 
                                                                                          Ivana Škopac, v.r. 


